
   
 
 

Protokoll nr 3 fört vid 

Medlemsmöte PRO Skallsjö 2022-11-16 
 

Närvarande: 84 medlemmar 
 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Ulf Hiller hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  
 

2. Godkännande av dagordning 
Förslag till dagordning godkänns. 
 

3. Val av protokolljusterare tillika rösträknare 
Till att vara rösträknare och att tillsammans med ordförande justera dagens 
protokoll föreslås och väljs Kalle Oldenqvist och Marianne Lundgren. Föreningen 
kommer att delta i Floda C:s julmarknad/torgdag 2022-12-10 med en utställning 
av akvarellkursens alster i Annexet, samt servering av kaffe med dopp i 
Trevnaden. 
 

4. Ordförande har ordet. 
Efter lång tid av inaktivitet har nu verksamheten satt rejäl fart igen med både 
bland annat cirkelverksamhet och mer spontana aktiviteter.  
Flera medlemmar har gått på HLR-kurs.  
Medelhavsbuffé har erbjudits vid två tillfällen och vid två andra tillfällen har 
medlemmar över 85 år bjudits på sådan buffé, vilket bekostats av intäkterna från 
försäljningen av Enjoy-häften. Ny sådana för 2023 kommer att börja säljas 2023-
11-23 av Lisbeth Björkander.  
Föreningen kommer att delta i Floda C:s julmarknad/torgdag 2022-12-10 med en 
utställning av akvarellkursens alster i Annexet, samt servering av kaffe med dopp 
i Trevnaden. 
 

5. Nya medlemmar 
5 nya medlemmar hälsas välkomna. 
 

6. Fastställande för 2023 
a. Mötet fastställer styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2023, bil 1.   
b. Mötet fastställer styrelsen förslag på sänkt avgift till Skallsjöföreningen med 
10 kr till 65 kr, då PRO Riks höjer avgiften med motsvarande summa. 
c. Mötet fastställer, efter ordförandes genomgång, styrelsens förslag till budget 
för 2023, bil 2. 
  

7. Aktuell verksamhet 
Föreningen erbjuds biljetter för 100 kr styck till genrepet på Lerumsrevyn  
2023-01-04, vilket administreras av Karin Andersson. 
 



   
 

8. Skrivelser/rapporter 
Monica rapporterar att styrelsen efter att ha gjort en omvärldsbevakning beslutat 
att inte hyra ut våra lokaler i Trevnaden respektive Annexet. 
Monica påminner om IT-café Dagny som PRO driver tillsammans med Lerums 
kommun för alla som behöver hjälp med att hantera digitala utrustningar som 
telefoner, surfplattor eller datorer. Verksamheten bedrivs i gamla Posten på 
Rurik Holms väg varannan måndag kl 14.00-16.00. 
Monica rapporterar om ett uttalande som PRO:s nya ordförande Åsa Lindestam 
gjort i Aftonbladet med anledning av regeringens statsbudget för 2023, se 
bilaga 3.  
 

9. Val 
Mötet väljer fram till årsmötet: 
a. Margareta Collin, sammankallande, Conny Carlsson och Mats Gustafsson till 
valberedning. 
b. Lars Magnusson till revisorssuppleant. 
 

10. Övriga frågor 
Finns inga övriga frågor. 
 

11. Avslutning 
Ordföranden tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
Efter mötet dricker vi kaffe och har sedvanlig lottdragning. 
I stället för den annonserade programpunkter med Trivselkören underhåller 
Ukulelegruppen. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Monica Hellström 
 
 
Justeras: 
 
2022-11-17   2022-11-17 
 
 
Ulf Hiller   Kalle Oldenqvist 
Ordförande   Protokolljusterare 
 
2022-11-17 
 
 
Marianne Lundgren 
Protokolljusterare  
 



   
 

 
 

BILAGA  1 

Verksamhetsplan 2023 

 

 

PRO Skallsjö arbetar utifrån de handlingsprogram som antas av senaste PRO-kongressen. 
Handlingsprogrammet från den senaste kongressen, 2022, är under tryckning.  
 
Efter flera år av begränsade aktiviteter har verksamheten under 2022 tagit rejäl fart igen. 
Målsättningen är att fortsätta att öka aktiviteterna under 2023. Vi ska även intensifiera 
medlemsrekryteringen. Vi vill ta tillvara såväl nuvarande som nya och presumtiva 
medlemmars förväntningar kring vår verksamhet. 

Föreningen vill lyfta fram de positiva sidorna i pensionärslivet. Tillsammans ska vi arbeta för 
att främja den sociala kontakten och för att motverka ofrivillig ensamhet. Social samvaro, 
friskvård, utbildning och kultur är viktiga inslag i verksamheten och hjälper oss att behålla en 
positiv livssyn och ett längre aktivt liv.  

Det krävs handlingskraft för att möta situationer för den enskilde pensionären i samhället. 
Därför vill PRO Skallsjö ägna särskild uppmärksamhet åt frågor som är angelägna för oss 
pensionärer. Vi vill medverka till att samhället ska präglas av solidaritet, rättvisa och 
medmänsklighet. Alla, även pensionärer, ska ha rätt till ekonomisk trygghet och känna 
trygghet i såväl boende som livsmiljö. Vår förening för regelbundna samtal med kommunens 
politiker (i till exempel Kommunens Pensionärssamråd) för att påverka och förbättra 
vardagen för oss pensionärer. 

Vi strävar efter att vår verksamhet ska göra pensionärernas liv friskare och roligare. Det gör 
vi genom att erbjuda studiecirklar och andra aktiviteter, såväl av utvecklings- som 
trivselkaraktär för våra medlemmar. 

Genom att utveckla samarbetet med andra PRO-föreningar kan vi också bredda 
aktivitetsutbudet och öka möjligheterna till gemenskap. 

 

Under verksamhetsåret 2023 är målet för PRO Skallsjö att arbeta för att 

 

• Vara en förening för så många pensionärer som möjligt i Floda, Tollered, Stenkullen 
och Gråbo 
 

• Motverka ofrivillig ensamhet  
 

• Öka medlemsantalet 
 

• Kartlägga nuvarande, nya och blivande medlemmarnas förväntningar  
 

• Uppmärksamma pensionärernas intressefrågor 
 

• Utveckla studieverksamheten 
 



   
 

 
 

• Uppmuntra spontana initiativ till aktiviteter 
 

• Stärka vår förening genom utbildning av förtroendevalda och övriga ledare  
 

• Förbättra kommunikationen mellan medlemmar och förtroendevalda 
 

• Intensifiera samarbetet i Lerums samorganisation till gagn för pensionärerna i hela 
kommunen 
 

• Öka samarbetet med andra PRO-föreningar, till exempel PRO Lerurm. 
 
 

Floda i november 2022 

Styrelsen för PRO Skallsjö 

 

 

BILAGA 2 

2022-11-08 

Pensionärer bortglömda i budgeten 

Den nya regeringen presenterade idag statsbudgeten för 2023. För många 
pensionärer är den ekonomiska situationen tuff just nu. Inte minst pressar 
höga mat- och elpriser ekonomin hårt, och i budgeten saknas reformer som 
underlättar för pensionärer som har svårt att få ekonomin att gå ihop. 

1.  - För mig är det tydligt att PRO:s krav på höjd allmän pension aldrig varit 
mer aktuellt. Jag är både förvånad och besviken över att i princip ingenting görs i 
budgeten för att förbättra äldres ekonomiska situation. PRO:s uppfattning är att alla 
pensionärer ska kunna leva på sin pension, säger Åsa Lindestam ordförande för PRO. 

2.  I budgeten avsätts sex miljarder kronor till kommuner och regioner. Men 
eftersom både tidigare tillskott under pandemin tas bort och när kostnadsökningarna i 
samhället är så stora, är detta inte ens tillräckligt för att bibehålla nuvarande nivå i 
välfärden. Det kommer slå hårt mot äldreomsorgen som redan idag har mycket små 
marginaler. I somras konstaterade Inspektionen för vård och omsorg, IVO, i en rapport 
att ingen av landets 290 kommuner helt levde upp till kvalitetskraven i 
äldreomsorgen. 

3.  - Under pandemin talade många politiker om att äldreomsorgen behövde 
förbättras och tillföras resurser. Men minnet tycks vara kort, och PRO kräver 10 



   
 

miljarder kronor årligen till kommunerna. Det löser inte allt, men hade varit en god 
start, säger Åsa Lindestam. 

4.  Samtidigt välkomnar PRO satsningen mot ofrivillig ensamhet med 50 
miljoner kronor per år. Under pandemin syntes tydligt hur dåligt människor mår av 
ensamhet. Tidigare har också en särskild satsning för äldre som idrottar presenterats, 
något som PRO också välkomnar. Många pensionärer idrottar och det är bra att 
regeringen prioriterar och stöttar verksamheter för äldres fysiska och psykiska hälsa. 

 

 

 

 

 


